



Styrelsemötesprotokoll 2015-01-20

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare
	Carolina Sartorius	Studierådsordförande
	Jashar Vahid	Källarmästare
	Martin Johansson	Sexmästare
	Lisa Claesson	Cafémästare
	Kasper Tall	Skattmästare
	Erik Gärtner	Näringslivsansvarig
	Sebastian Karabeleski	Programmästare
	Nicolas Salas	Överphös
	Filippa de Laval	Revisor
	Micaela Bortas	Vice Kårordförande TLTH
	Peter Dahl	Kårkontakt TLTH, fr.o.m. §8
Adjungerade	David Larsson	
	Ludvig Eriksson	fr.o.m. §7
	Måns Ansgariusson	fr.o.m. §7

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:10.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**
att adjungera David Larsson, Ludvig Eriksson samt Måns Ansgariusson.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll fanns att godkänna.
- §6 Information från kåren Micaela berättade att då LTH måste göra nedskärningar så kommer det dras ned på övningar och liknande, om man har några frågor går det att kontakta antingen Carolina eller Alexander som har utbildningsansvar på kåren. Hon berättade även att de nya heltidarna har börjat.
- §7 Information PLD && PLC Carolina berättade att hon varit på SRX-möte igår och att det har kommit statistik från Speak Up Days, där det bland annat framgick att studenter är positiva till mer undervisning på engelska, samt att övningar dras ner på i vissa mattekurser, och att SRD kommer nominera till Lunds Universitets Studentkårers peda-



gogiska pris.

- §8 Information Staben Nicolas berättade att Staben har haft kontakt med studievägledningen med förhoppning om ett bättre samarbete som kan gynna nollan, att Överphöskollegiet (ÖPK) diskuterat hur man tar hand om internationella studenter under nollningen, vilket Staben också har pratat med studievägledningen om. Han berättade även att anmälan för att bli nollningsfunktionär kommer öppnas snart och vara uppe i en månad, men att uppdragsphaddrar kanske dröjer då uppdragen kan ändras från ÖPK:s sida. Staben vill också ha pluggphaddrar som kommer finnas tillgängliga för att plugga med nollan. De tänker också på hur ihopsamlingen av bildmaterial från nollningen kan underlättas och vill renovera utskott om det finns budget till det.

Jashar föreslog att samköra renoveringen av utskott med snickerboa.

- §9 Beslutsuppföljning Inga beslut fanns att uppfölja.

- §10 Utskottsrapporter Viktor påminde om att utskottsrapporter för denna vecka ska in senast söndag.

Lisa berättade att hon haft border öppet sen inventeringen efter årsskiftet, samt berättat för sina vice vad de ska göra.

- §11 Ekonomisk status Kasper berättade att han fått tillgång till sektionens bankkonto igår och har börjat betala räkningar, samt att han behöver personuppgifter till dem som ska ha bankkort.

- §12 Val av funktionärer **Programmästeriet**

Funktionär inom Programmästeriet Carl Christian Arlock (dt07ca7)



Cafémästeriet

Vice Cafémästare	Sara Lindgren (dic13sli)
Vice Cafémästare	Elin Sakurai (dic13esa)
Vice Cafémästare	Sofia Siljeholm (dat11ssi)
Funktionär	Karl Nilsson (dat12kni)
Funktionär	Ludvig Eriksson (dat13ler)
Funktionär	Therese Magnusson (dat13tma)
Funktionär	Gabriel Sjöberg (dic14gsj)
Funktionär	Nick Persson (dat14npe)
Funktionär	Maja Scherman (dat13msc)
Funktionär	Martin Bergman (dat14mb1)
Funktionär	Peter Seimar (ic09ps1)

§13 Övrigt

Peter introducerade sig.

Viktor berättade att han hade fått mail från Flicka på Teknis om att sektionen inte hade någon sektionsansvarig än. Elise är kontaktperson tills en sektionsansvarig blir vald.

David berättade att han inte hade beställt nya märken till café-et då han inte var säker på vart kostnaden skulle gå under.

Mötet **beslöt**

att kostnaden för caféets märken går under programmästeriets budget och att cafémästaren sedan köper de märken hen behöver från programmästeriet.

Viktor frågade ifall det är ok med styrelsen att slå ihop styrelsepuben med information om Sångarstriden, då årets SåS-ansvariga vill börja i god tid.

Mötet **beslöt**

att anordna pub med sångarstridsförmännen med styrelse- och sångarstridsinformation.

Carolina frågade Sebastian om sektionen skulle ha ett lag till DÖMD i år.

§14 Meddelanden

Carolina berättade att det ordnas en CEQ-utbildning nästa onsdag, och att det går att höra av sig till henne om man är intresserad.

Viktor berättade att det blir styrelsepub den 3 februari.

§15 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 12:40.



Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff
Ordförande